
 

 

 

VERZOEK ACTUALITEITENDEBAT  
 
 
Datum: 14 mei 2019 
  
Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 
   
Onderwerp: Herinrichtingsplan Buiten de Veerpoort 
 

 
 
Toelichting:  
 
Pro Krimpenerwaard vraagt het actualiteitendebat aan over de werkzaamheden herinrichting Buiten 
de Veerpoort in Schoonhoven die op dit moment plaatsvinden. 
 
In 2013 is de inrichtingsschets van “SAB bureau voor ruimtelijke ordening en ontwerp Arnhem, 
Eindhoven en Amsterdam” gepresenteerd.  
Op 14 maart 2016 heeft over de uitvoering een gesprek plaatsgevonden waarbij aanwezig wethouder 
Boere, PvdA en Pro Krimpenerwaard (zie memo 8 april 2016). 
 
Uitgangspunt is het vastgestelde plan in de raadsvergadering van de voormalige gemeente 
Schoonhoven van december 2014. Een deel van het plan is reeds uitgevoerd. Nu wordt gewerkt aan: 
herinrichting plein tussen Noordhaven en Veerstoep, herinrichting Noordhaven en herinrichting 
Landtong. Vervolgens is de concept tekening d.d. 22 november 2016 van Buro Ontwerp & Omgeving 
gepresenteerd als uitvoeringsplan. 
 
Zover ons bekend zijn er geen nieuwe/aangepaste plannen.  
Het werk is in uitvoering en wij krijgen veel reacties over de forse verstening en of dat gepast is in 
deze tijd van klimaatverandering en de actie “maak in de tuin plaats voor meer groen i.p.v. steen “ 
i.v.m. de toekomstige wateroverlast. 
 
Aanvullende vragen 
 
1. Waarom heeft het college er niet voor gekozen om zowel de inwoners als de raad vooraf 

inhoudelijk te informeren over het plan van uitvoering? 
2. Veel inwoners vragen zich af waarom het groen moet wijken voor de verstening in een tijd van 

klimaatverandering? 
3. Welk herinrichtingsplan dient als basis voor de uitvoering? 
4. Op welke punten wordt hiervan af geweken en waarom? 
5. Wanneer wordt het Schuurtje van de Veerdienst verwijderd, zoals jaren gleden is toegezegd? 
6. Is het college voornemens de kunstbouwsels die in de presentatie staan te plaatsen. Roestige 

kunst kan lelijke wonden veroorzaken bij kinderen die hierop klimmen. 
7. Geeft de weg zoals nu gepland is meer trilling en kans op verzakking van de wal? In de eerdere 

tekening was deze verder van de muur af gepland. 
 
Bijgevoegde stukken: 
 
Herinrichtingsplan Buiten de Veerpoort van 22 november 2016. 
 
 
Ondertekening 
 
Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 
  



 

 

 
 
Beantwoording: 

1. De bewoners en de raad zijn geïnformeerd. Op 23 januari 2017 zijn de bewoners van 
Schoonhoven middels een inloopavond in restaurant Lekzicht betrokken bij het 
aangepaste ontwerp naar aanleiding van de vondst van het ravelijn. Het aangepaste 
herinrichtingsplan is in de commissie Ruimte en Financiën besproken op 12 
september 2017. Het definitieve ontwerp voor de herinrichting van Buiten de 
Veerpoort is op 26 september 2017 door de gemeenteraad van Krimpenerwaard 
vastgesteld. 

2. Het ontwerp is in overleg met bewoners en stakeholders tot stand gekomen. 
3. Het ontwerp zoals vastgesteld door de raad op 27 september 2017 
4. Hier wordt niet vanaf geweken 
5. Zodra een haalbare alternatieve locatie is gevonden. 
6. Deze maken deel uit van het door de raad vastgestelde ontwerp en zijn een 

verwijzing naar de vorm van het ravelijn zoals dat voor de poort heeft gelegen. De 
exacte vorm wordt in samenspraak met de Historische Vereniging Schoonhoven 
bepaald. 

7. De weg komt op de plaats waar deze was gedacht, verder van de Wal. Het gebied 
voor de Wal is voetgangersgebied.  


